
PROTOKÓŁ NR XLVIII/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 9 lipca 2010 roku 
 
Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 9 lipca 
2010 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad 
Pilicą i trwała od godz. 1000 do godz. 1305. 
 
Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 
Przewodniczący Rady otwierając sesję stwierdził na podstawie listy obecności 
/załącznik nr 1/ do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na sali 
obecnych było 13 radnych na ustawowy skład liczbowy 15. 
 
W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 
2. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Iwona Kieszek 
3. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 
4. Przedstawiciele KRUS w Grójcu 
5. Radny Powiatu Grójeckiego   p. Krzysztof Fiks 
6. Kierownik Posterunku Policji   aspirant Janusz Dobrosz 
7. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg listy obecności /załącznik nr 2/ do niniejszego 
protokołu. 

8. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłoszenie kandydatury na 
sekretarza obrad. Radny p. Jacek Bors zgłosił kandydaturę radnego p. 
Mirosława Borsa, który wyraził zgodę. W głosowaniu za 13 na stan obecnych 
13 radnych p. Mirosław Bors został sekretarzem obrad. 
 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że każdy z radnych otrzymał w 
ustawowym terminie proponowany porządek obrad i zapytał czy są uwagi lub 
propozycje do proponowanego porządku obrad. Uwag nie zgłoszono, 
przystąpiono do głosowania nad proponowanym porządkiem obrad. W 
głosowaniu za 13 na stan obecnych 13 radnych przyjęto porządek obrad w 
następującym brzmieniu: 
1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 



3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady. 

4. Wystąpienie przedstawicieli Placówki Terenowej KRUS w Grójcu w sprawie 
informacji dotyczącej bieżących spraw związanych z ubezpieczeniem rolników. 

5. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 
międzysesyjny. 

7. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok; 

b) określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania za I półrocze 
budżetu miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą oraz określenia informacji o 
przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury; 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski. 

 
PKT 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z poprzedniej sesji 
Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zapytał czy są zastrzeżenia lub 
uwagi do protokołu. Uwag i zastrzeżeń nie zgłoszono, przystąpiono do 
głosowania nad przyjęciem protokołu. W głosowaniu za 13 na stan obecnych 13 
radnych protokół z poprzedniej sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 
 

PKT 4 
Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu p. Wiesławę Borkowską – 
Kierownika Placówki terenowej KRUS w Grójcu. Pani Borkowska przedstawiła 
radnym i sołtysom bieżące informacje na temat ubezpieczeń rolników i ich 
rodzin a w szczególności dzieci. Prosiła aby rodzice dzieci które ukończyły 16 
rok życia dostarczali do terenowej jednostki KRUS zaświadczenia że dziecko 
się uczy, bo później są problemy. Poinformowała również o możliwości 
spłacania zaległych składek w formie ratalnej ale prosiła, żeby rolnicy każdy 
problem dotyczący składek na ubezpieczenie zgłaszali, wcześniej to wtedy 
można wielu nieprzyjemnym sprawom zapobiec. Prosiła żeby rolnicy którzy 
pracują na umowę zlecenie również ten fakt zgłaszali to wtedy nie będą 
dublować się składki ZUS i KRUS. Przypomniała zebranym aby wszelkie 
zmiany dotyczące ilości posiadanej ziemi czy innych powstałych zmian zgłaszać 
w terminie 14 dni od zaistniałej zmiany. Omówiła szczegółowo zasady 
ubezpieczenia rolniczego i prosiła aby sołtysi przekazali informacje na swoich 
wioskach. Zebrani pytali o renty strukturalne oraz o dofinansowanie wyjazdów 
dzieci i młodzieży na kolonie czy obozy. Pan Tomasz Wawrzyniak omówił 



zasady zgłaszania wypadku przy pracy rolniczej ponadto rozdano wszystkim 
zebranym informacje na temat zasad zgłaszania wypadków i poproszono 
sołtysów o wywieszenie powyższego na tablicach ogłoszeń w swoim sołectwie. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej p. Czesław Lewecki zapytał czy 
kierownictwo KRUS myśli o poprawie warunków obsługi klienta. Kierownik 
KRUS odpowiedziała, że od dwóch lat czekają na budowę nowej placówki. 

 
PKT 5 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie 
za okres międzysesyjny tj. od 11 czerwca 2010 roku do dnia 9 lipca 2010 roku: 

1. W dniach 12 - 13 czerwca 2010r. na terenie lotniska w Nowym Mieście 
nad Pilicą odbyła się impreza organizowana przez Automobilklub 
Królewski. Pierwszego dnia w sobotę odbyła się impreza dla posiadaczy 
aut klasycznych, Drugiego dnia w niedzielę odbył się Rajd 
Automobilklubu Królewskiego 2010. 

2. W dniu 12 czerwca 2010 roku na Orliku odbył się młodzieżowy turniej 
piłkarski "Wygraj z Visa". 

3. W  dniu 16 czerwca 2010 roku dokonano odbioru i udostępniono 
mieszkańcom przebudowany parking przy ulicy Tomaszowskiej (blok 
78). Wymieniono krawężnik na długości 137 m oraz wykonano 
nawierzchnię bitumiczną (wzmacniając podbudowę kruszywem o 
grubości warstwy 10 cm) na powierzchni 665 m2. 

 Koszt zadania 37.250,00 zł. 
4. W dniu 16 czerwca 2010 roku oddano także do użytku i dokonano 

odbioru końcowego zmodernizowanej nawierzchni na ulicy 11 Listopada. 
Wykonano 4569 m2 (długość odcinka 581 mb) nawierzchni bitumicznej 
na całej szerokości ulicy o grubości 2 x 3 cm.  

 Wartość robót 197.831,15 zł. 
5. W dniach 17 -18 czerwca 2010 r. we wszystkich sołectwach naszej gminy 

odbyła się zbiórka darów dla powodzian. Dary z naszej gminy zostały 
przekazane Gminie Gąbin w województwie mazowieckim. Wszystkim 
osobom zaangażowanym w zbiórkę darów dla powodzian oraz wszystkim 
mieszkańcom gminy Nowe Miasto nad Pilicą, którzy pospieszyli z 
pomocą dla powodzian jeszcze raz serdecznie dziękujemy. 
Podziękowanie należy się w szczególności radnemu p. Stanisławowi 
Motyl oraz p. Elżbiecie Ziętek która udostępniła samochód do przewozu 
zgromadzonych darów. 

6. W dniu 24 czerwca 2010 roku we wszystkich szkołach na terenie gminy 
odbyły się uroczystości związane z zakończeniem roku szkolnego 
2009/2010, w których uczestniczyli przedstawiciele naszej gminy. 

7. W dniu 25 czerwca 2010 roku odbył się kolejny ustny przetarg 
nieograniczony na zbycie nieruchomości – dwór w Żdżarach. Cena 



wywoławcza 250 000,00 zł. Nikt nie wpłacił wadium. Przetarg się nie 
odbył. 

8. W dniach 26 – 27 czerwiec 2010 rok w parku miejskim w Nowym 
Mieście nad Pilicą odbyła się coroczna impreza plenerowa - Dni Nowego 
Miasta. Impreza była udana i obfitowała w wiele atrakcji, nawet pogoda 
dopisała. 

9. W dniu 28 czerwca 2010 roku rozstrzygnięty został przetarg 
nieograniczony na budowę sieci wodociągowej wraz z przyłączami we 
wsi Wólka Ligęzowska. Wpłynęło 5 ofert. Wybrano najkorzystniejszą za 
kwotę 168 074,26 złożoną przez zakład Usług Wodociągowo 
Hydraulicznych z Moszczenicy.  
Burmistrz poinformowała, że niedługo Gmina powinna uzyskać 

pozwolenie na budowę – zagospodarowanie centrum wsi Wola Pobiedzińska. 
Według posiadanych informacji nabór na realizację tego zadania będzie w 
październiku. 
10. W dniu 29 czerwca 2010 roku ogłoszone zostały przetargi nieograniczone 

na: 
• budowę sieci wodociągowej wraz z przyłączami na odcinku Łęgonice – 

Nowe Miasto nad Pilicą. Termin składania ofert upływa 19 lipca 2010 
roku. 

• budowę sieci wodociągowej wraz z przyłączami na odcinku Rudki – 
Nowe Strzałki. Termin składania ofert upływa 19 lipca 2010 roku. 

11. W dniu 29 czerwca 2010 roku dokonano odbioru końcowego zadania pod 
nazwą: przebudowa drogi powiatowej Strzałki – Rudki – Wierzchy. 
Wykonano nawierzchnię bitumiczną na odcinku 960 mb. w miejscowości 
Rudki. Koszt zadania wyniósł 185 049,60 współfinansowanie po 50% 
powiat i gmina. 

12. W dniu 30 czerwca 2010 roku rozstrzygnięty został przetarg 
nieograniczony na przebudowę drogi dojazdowej do gruntów rolnych w 
miejscowości Bieliny. Wpłynęło 6 ofert. Wybrano najkorzystniejszą za 
kwotę 178 225,27 złożoną przez Przedsiębiorstwo Robót Drogowo 
Mostowych sp. z o. o. Piotrków Trybunalski. 

13. Dzięki staraniom władz gminy punkt konsultacyjny Powiatowego Biura 
Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa nadal będzie istniał na 
terenie Nowego Miasta nad Pilicą. Aby nie dopuścić do likwidacji tego 
punktu Burmistrz spotkała się z wiceministrem Arturem 
Ławniczakiem, Tomaszem Kołodziejem prezesem ARiMR, Tadeuszem 
Głuchowskim zastępcą dyrektora Mazowieckiego Oddziału ARiMR, 
natomiast radny powiatu pan Krzysztof Fiks spotkał się jeszcze z panią 
Teresą Wyszyńską - dyrektorem Mazowieckiego Oddziału ARiMR. 
Wszyscy obiecali pomoc. Pani Burmistrz podziękowała p. Fiksowi za 
udzielaną pomoc. 



14. W dniu 7 lipca 2010 roku w UMiG odbyła się Konferencja. W spotkaniu 
uczestniczyli przedstawiciele zarządu Tarnobrzeskiej Specjalnej Strefy 
Ekonomicznej i Agencji Rozwoju Przemysłu, oraz zainteresowani 
przedsiębiorcy. Omówione zostały zasady inwestowania oraz ulgi i 
przywileje, jakie czekają na przedsiębiorców, którzy zechcą prowadzić 
działalność gospodarczą na tych terenach. Burmistrz Barbara 
Gąsiorowska przeprosiła radnych, że dowiedzieli się o spotkaniu późno, 
ale stażyści pracujący w Urzędzie nie wysłali zaproszeń. 

15. Burmistrz poinformowała, że będzie remont OSP Żdżary. Malowanie 
elewacji i wymiana okien. W dniu 7 lipca wraz z p. Fiksem przekazała 
farbę którą pozyskali od sponsorów. Koszt to około 10 000 zł. 

16. W dniu 6 lipca 2010 roku w sądzie Rejonowym w Grójcu odbyła się 
sprawa sądowa dotycząca Pałacu w Nowym Mieście nad Pilicą. 

17. Burmistrz poinformowała, że w najbliższym czasie odbędzie się spis 
rolny i w domach osób które posiadają gospodarstwa pojawią się 
rachmistrze, którzy będą dokonywać obchodu przed spisowego. Prosiła o 
wyrozumiałość dla osób które będą się tym zajmowały oraz o podanie 
potrzebnych informacji.  

18. Burmistrz odczytała pismo Zarządu spółki G.EN.GAZ ENERGIA SA, 
który podjął decyzję o odstąpieniu od realizacji projektu gazyfikacji min. i 
naszej gminy. Czynione były starania związane z przyłączeniem do 
gazowego sytemu przesyłowego dla projektu gmin Białaczów, Opoczno, 
Drzewica, Gielniów, Rusinów, Odrzywół i Nowe Miasto. 

19. Burmistrz poinformowała, że jest zgoda Ministra Obrony Narodowej na 
udzielenie pomocy przez 2 pułk komunikacyjny z Inowrocławia przy 
rozbiórce starego i budowie nowego mostu w Gostomi. Realizacja 
zadania nastąpi po załatwieniu spraw formalno – prawnych i 
zgromadzeniu materiałów przez gminę. 

 
Sołtys wsi Żdżarki p. Małgorzata Woźniak zapytała p. Burmistrz o termin 
wykonania studni i czy mieszkańcy będą mieli w najbliższym czasie wodę. Pani 
Burmistrz odpowiedziała, że firma która modernizuje studnię już powoli kończy 
prace i teraz trzeba zrobić badania wody które będzie wykonywał Sanepid i 
myśli że w przeciągu dwóch tygodni studnia będzie pompowała wodę. 
 

PKT 6 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej p. Król 
Ignacy poinformował, że w okresie międzysesyjnym odbyło się jedno 
posiedzenie w dniu 6 lipca 2010 roku na którym zajmowano się następującymi 
sprawami: 

1. Zapoznanie się z funkcjonowaniem wysypiska odpadów komunalnych. 
2. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. 
3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 



Członkowie Komisji zapoznali się z funkcjonowaniem wysypiska odpadów 
komunalnych. Kierownik Gospodarstwa Pomocniczego ZUK p. Marian Misztal 
przedstawił decyzje na podstawie których wysypisko działa oraz regulamin 
przyjmowania odpadów. Trzeba powoli przygotowywać się do procesu 
zamknięcia wysypiska. Zgodnie z zapisami Wojewódzkiego Planu Gospodarki 
Odpadami dla Mazowsza na lata 2007 – 2011 z uwzględnieniem lat 2012 – 
2015, zamknięcie przedmiotowego składowiska przewidziano do końca 2014 
roku. 
Skarbnik Miasta i Gminy p. Bator Ewa zapoznała członków Komisji ze 
zmianami w budżecie miasta i gminy na 2010 rok. Poinformowała, że 
planowane dochody budżetu zmniejsza się o kwotę 205 712,00 zł oraz 
planowane wydatki zmniejsza się o kwotę 226 000,00 zł. W związku z 
powyższym zmieniają się planowane dochody i wynoszą ogółem 18 830 565 zł, 
natomiast wydatki wynoszą 20 402 752 zł. Zmienia się również załącznik do 
uchwały budżetowej na 2010 rok „Wydatki na programy i projekty realizowane 
ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności”. 
W wyniku wprowadzonych zmian zmniejsza się deficyt o kwotę 20 288,00 zł i 
wynosi 1 572 187 zł. Zwiększa się o 100 000 zł zadanie inwestycyjne pod 
nazwą budowa mostu w Gostomi. Członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 
zmiany w budżecie na 2010 rok. 
Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy 
Nowe Miasto nad Pilicą za I półrocze, informacji o kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze roku 
budżetowego. Członkowie Komisji nie mieli uwag do przedstawionego projektu 
uchwały i zaopiniowano go pozytywnie. 
 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Dudek Teresa 
poinformowała, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno 
posiedzenie w dniu 7 lipca 2010 roku na którym zajmowano się opiniowaniem 
projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady. Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przygotowane projekty. Przewodnicząca Komisji przedstawiła 
wnioski wypracowane na Komisji tj.: wniosek o ustawienie tabliczek z nazwami 
ulic na osiedlu Sady oraz wniosek o postawienie znaku  - zakaz wjazdu 
samochodów ciężarowych z tabliczką nie dotyczy mieszkańców w miejscowości 
Jankowice (Folwark) od strony żwirowni. 
 
Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. Lech 
Staniszewski poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła 
jedno posiedzenie w dniu 7 lipca 2010 roku na którym zajmowała się 
następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję rady. 



2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 
Członkowie komisja zapoznali się z projektami uchwał z którymi zapoznała ich 
p. Ewa Bator – skarbnik Miasta i Gminy. 
Na posiedzeniu był Kierownik Komisariatu Policji w Nowym Mieście nad Pilicą 
aby przybliżyć sytuację i stan bezpieczeństwa na terenie miasta i gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą. Stwierdził, że w ostatnim czasie na naszych drogach wzrosła 
liczba wypadków drogowych. Oczywiście w większości przypadków jest to 
brawura kierujących ale nie tylko. Jego propozycja jest taka aby zastanowić się 
nad już wcześniej omawianą sprawą ustawienia chociażby tablic informujących 
o tym, że na terenie jest monitoring i tablic z napisem kontrola radarowa i to na 
początek mogłoby powstrzymać kierowców od brawury. Były przeprowadzane 
rozmowy o zamontowaniu atrap fotoradarów ale gdzieś to umknęło i prosi aby 
w najbliższym czasie ustawić chociaż takie tablice informujące. Następna 
sprawa to sytuacja z parkującymi samochodami koło Biedronki. Samochody się 
nie mieszczą i panuje ogólny bałagan. Może należałoby się zastanowić nad 
umieszczeniem znaków poziomych. Wspomniał również o utrudnieniach w 
poniedziałek na targowisku, ludzie handlują na chodnikach i mieszkańcy oraz 
kupujący chodzą po ulicy i stwarzają sytuacje niebezpieczne.  
Członkowie Komisji po wysłuchaniu relacji wypracowali następujące wnioski: 

• Komisja zwraca się z wnioskiem o ustawienie tablic informujących o 
monitoringu w mieście oraz tablic informujących o kontroli radarowej. 
Proponuje aby takie tablice ustawić przy wjazdach do miasta z czterech 
stron. (newralgiczne punkty to Żdżary, Żdżarki, droga od Mogielnicy). 

• Komisja proponuje aby wykonać oznaczenie poziome od ul Warszawskiej 
(jeden wjazd) do ulicy Ogrodowej (drugi wjazd). 

• Komisja wnioskuje o uporządkowanie handlu na targowisku. Proponuje 
się aby zobowiązać Zarządcę targowicy do wyeliminowania handlu na 
ulicy. Komisja w związku z utrudnieniem dla mieszkańców w dni 
targowe (chodzi o parkowanie pojazdów przy posesjach) zwraca się z 
prośbą aby wystosować pismo do Zarządcy targowicy żeby wytyczono 
parking samochodowy, oczywiście umieścić informację że taki parking 
jest i tu proponuje się teren na targowicy – wjazd od ul. 1 Maja. 

• Komisja ponownie wnioskuje o remont cząstkowy drogi powiatowej w 
Gostomi powyżej mostku. W obecnej chwili droga ta na odcinku 20 – 30 
metrów jest nie przejezdna. 

• wniosek o wyremontowanie wyrwy na przejściu pomiędzy stawami na 
tzw. upuście w Gostomi. 

• wnioskuje się o zabezpieczenie barierkami drogę sąsiadującą ze stawami 
w Gostomi oraz zabezpieczenie barierkami mostku w Łęgonicach w 
związku z tym, że jest to sprawa mająca na celu bezpieczeństwo osób 
korzystających z tych dróg i uzupełnienie istniejących barier.  



• wnioskuje się o usunięcie – wycięcie z poboczy dróg powiatowych 
odrostów krzewów, które ograniczają widoczność na drodze Gostomia – 
Tomczyce, Nowe Miasto – Domaniewice. 

• Ponownie prosi się o zapewnienie bezpieczeństwa po zmroku w 
miejscowości Gostomia (od wielu lat ponawiany jest wniosek o 
zainstalowanie 2 – 3 lamp na odcinku od mostku do pierwszego domu na 
górach). 

Sołtys wsi Bełek p. Małgorzata Zawadzka w związku z tym, że mowa jest o 
bezpieczeństwie prosiła aby przestawić znak informujący o granicy gminy, bo 
przy wyjeździe z Bełku nic nie widać czy ktoś jedzie po drodze 728 czy nie. Jest 
bardzo niebezpiecznie. Należy również wyciąć krzewy na wszystkich drogach 
powiatowych. Pani Zawadzka zwróciła również uwagę na brak miejsca 
parkingowego przy Biedronce. 
Radny p. Motyl odnośnie ustawienia fotoradarów to słyszał, że fotoradary mają 
być pozdejmowane. Więc róbmy coś co ma sens. Kierownik posterunku Policji 
powiedział, że jemu chodzi o ustawienie tablic z informacją , że na terenie 
gminy jest kontrola radarowa.  
 

PKT 7 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o pismach które wpłynęły w 
okresie międzysesyjnym do Biura Rady oraz o swoim udziale w spotkaniach 
które miały miejsce w okresie międzysesyjnym. Podziękował Prezesom Kół 
Wędkarskich za zaproszenie na rozdanie nagród w zawodach wędkarskich o 
Puchar Burmistrza. Uczestniczył w odbiorze dróg, podziękował kolegom 
radnym za zaproszenie. Kierownik Posterunku korzystając z obecności na sesji 
przypomniał wszystkim zebranym sołtysom, żeby przypominali mieszkańcom o 
bezpieczeństwie podczas prac polowych i prosił by w szczególności zwracać 
uwagę na dzieci. Prosi aby ich nie wozić pojazdami które są do tego nie 
przystosowane, bo w następstwie lekkomyślności dorosłych cierpią dzieci. 
Radny p. Staniszewski stwierdził, że wielokrotnie na Komisji była stawiana 
sprawa przeprojektowania Placu Armii Krajowej bo od tego nie uciekniemy a 
jak słychać z toczących się rozmów parking jest w mieście potrzebny. 
Przewodniczący Osiedla p. Marek Lewecki powiedział, że parking powinien 
zabezpieczyć właściciel który wynajmuje swoją nieruchomość a nie Gmina. 
 

PKT 8a 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Kacprzyk Zbigniew odczytał projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok. Skarbnik 
Miasta i Gminy szczegółowo omówiła załączniki do uchwały. Przewodniczący 
Rady Miejskiej, poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały zmiany w 
budżecie i zapytał, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały. Pytań 
nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 
głosowaniu za 10, na stan obecnych 10 radnych uchwalono uchwałę  



Nr XLVIII/303/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 
do niniejszego protokołu. 
 

PKT 8b 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie określenia 
zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania za I półrocze budżetu miasta 
i gminy Nowe Miasto nad Pilicą oraz określenia informacji o przebiegu 
wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury. Pytań nie 
stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 
głosowaniu za 11 na stan obecnych 11 radnych uchwalono uchwałę  
Nr XLVIII/304/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 
do niniejszego protokołu. 
 

PKT 9 
Przewodniczący Rady poinformował, że w przerwie padło pytanie co z 
eternitem w naszej gminie więc może p. Sekretarz odpowie na to pytanie. Pani 
Sekretarz powiedziała, że w tym roku również będą składane i prosi aby chętni 
takie wnioski składali. Sołtys wsi Łęgonice p. Marek Kupis powiedział, że do tej 
pory leży nie odebrany eternit od mieszkańców którzy takie wnioski składali. 
Przewodniczący Rady odpowiedział na pytanie, które zadał jeden z sołtysów 
dlaczego nikt z radnych nie uczestniczył w pożegnaniu starego proboszcza i 
przywitaniu nowego. Otóż odpowiedź jest prosta, dlatego, że nikt kto wiedział o 
tym nie przekazał informacji dalej. Chce zapewnić że wszystkim radnym jest 
przykro z tego powodu, że takie informacje gdzieś po drodze umykają.  
Odnośnie przekazywania informacji radny p. Lech Staniszewski chciał wrócić 
do zdarzenia z poprzedniej sesji. Jego rodzina i w jego domu uczono go żeby 
rozróżnić dobro od zła. Został posądzony o podpisanie listu otwartego do 
Marszałka. Przewodniczący wykazał się refleksem i w odpowiednim momencie 
zamknął sesję po której napisano kłamliwe pismo na jego temat i przykro mu że 
koledzy radni nie czytając podpisali. Jest nieprawdą że taki list napisał on też 
jest wdzięczny za przyznanie środków z Urzędu Marszałkowskiego bo nigdy nie 
był przeciwny przyznaniu środków w ramach jakiegoś dofinansowania. A to, że 
ma osobiście odrębne zdanie i ma takie prawo do wyrażania swoich opinii to na 
tym polega demokracja. Radny p. Czesław Lewecki powiedział, że radny 
powinien pracować dla całej społeczności a jego za Pilicą pytają kto to jest p. 
Staniszewski, na swój sukces trzeba pracować całą kadencję i to ocenią 
wyborcy. 
Przewodniczący Rady powiedział, że ma nadzieję że zostanie wystosowane 
pismo do starostwa o wycięcie krzewów i jeżeli chodzi o ten znak 
przeszkadzający przy wyjeździe z Bełku to też ma nadzieję że zostanie 
przestawiony.  
Burmistrz odpowiedziała, że w najbliższym czasie Powiat będzie usuwał krzewy 
przy drogach.  



PKT 10 
Radny Ryszard Lewecki ponowił wniosek aby na każdej z ulic osiedla Sady 
porobiono oznakowanie z nazwami tych ulic bo ludzie którzy tam przyjeżdżają 
z dostawami szukają tych ulic. Burmistrz odpowiedziała, że w momencie 
otrzymania środków unijnych zostanie wykonane oznakowanie na terenie całej 
Gminy. 
Porządek obrad został wyczerpany, Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji 
Rady. Szczegółowy przebieg obrad zawarty jest na zapisie w dyktafonie i 
stanowi integralną część protokołu. 
 
Protokołowała       Przewodniczył 
 
Iwona Lepa 
 


